
Referat af ordinær generalforsamling lørdag den 20/6 2023 – kl. 19:00. 

Fremmødt:  Bestyrelsen: 5 

 Deltagere: 12 

 

Ad. 1: Valg af dirigent. 

 Villum Christensen blev valgt. 

 

Ad. 2: Bestyrelsens beretning  

Formanden orienterede om arbejdet med de nye vedtægter. 

Orienterede om arbejdet med en eventuel sandfodring ud for Voldstien og østpå. Diget ligger indenfor 

Natura 2000 området hvilket giver en masse problemer. Nogen debat om hævning af diget. Formanden 

mente, at det havde et perspektiv på 15-20 år. 

Henvisning til Karrebæksmindes arbejde med deres dige projekt. Bestyrelsen  har til hensigt at kontakte 

dem. 

Formanden orienterede om et evt. digebrud. 

 

Ad. 3: Regnskab 2022. 

Kassereren fremlagde regnskab for Bisserup Digelag 2022. 

Regnskabet balancerer med 972.534,72 kr. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

Ad. 5: Valg til bestyrelsen.  

Morten Rye Møller og Villum Christensen blev genvalgt. 

 

Ad. 6: Eventuelt. 

Jacob Højgårds forslag om cykelsti neden for diget blev afvist, da digelaget ikke har noget myndighed på det 

areal.  

 

Referent: Jacob Borello. 

 

 


